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 Питање постављено Савјету министара БиХ, Агенцији за лијекове и медицинска 

средства БиХ, Федералном министарству здравства и Министарству здравља и социјалне 

заштите Републике Српске – „Молим да ми се одговори зашто се лијекови који се налазе на 

есенцијалној листи не достављају у великим паковањима (или ринфузу) од 1000 и више 

таблета? Да ли код нас постоје процјене о могућим уштедама у случају увоза и набавке великих 

паковања у односу на појединачна?” 

 


